





# STATION

#### Information Station-Truly Outstanding Friendly Service

"Excuse me, where can we taste great food?" "Excuse me, what are the specialty products of this region?" If you have any question during your journey in Taiwan, come to the Information Station and say "Excuse me~ You may be pleasantly surprised!

In order to help independent travelers have their questions answered via friendly, Taiwanese-style service, the Tourism Administration, M.O.T.C has collaborated with friendly stores and service providers throughout Taiwan to establish "Information Stations" that help visitors in Taiwan.

You can spot an "Information Station" by its yellow, round "Information Station" sign with black letters.Besides wall maps and friendly travel information services, the station also has a Wi-Fi hotspots and QR codes that guide visitors to a variety of cloud-based travel services.

Information Stations add "local characteristics" and "hospitability" to your journey. The aim is to create moving experiences that will encourage visitors to come back time after time, so that they can continue to enjoy the beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people.

Come on, don't be shy; everyone is invited to make inquiries at the "Information Station"!

24HR toll-free travel information hotline: 0800-011765

#### 借問站 友善服務真正讚

「借問一下,哪裡有好吃的?」、「借問一下,這裡的特產是什 麼?」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題,來到借問站輕鬆的「借 問一下……」,就會有讓人讚不絕口的驚喜!

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務,協助自由行旅客解決疑 難雜症,交通部觀光署特別與全臺友善店家與服務單位合作設立 「借問站」,讓遊客輕鬆暢遊臺灣。

來到「借問站」的門口,您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招 牌,借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外,並 設有 WiFi 熱點與 QR code 引導至雲端提供各項旅遊服務

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」,就是 想為旅人創造一遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗,可看見臺灣 之美,也感受熱情臺灣。請大家「免拍謝」,快去借問一下!。

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 ( ) 0800-011765

# 人生地不熟‧一問解千愁



排价符i contor旅游服務豐多



1元 门田I - Celltel III 地加加加加加加加加加加加加加加加加加加加加加加加加加加加加加加加加加			
獅山遊客中心	新竹縣峨眉鄉七星村六寮60-8號	03-5809296	
南庄遊客中心	苗栗縣南庄鄉東村大同路43號	037-824570	

# Taoyuan, Hsinchu, Miaoli i-center Travel Service Network

Mountain Visitor Center	No.60-8, Liuliao, Emei Township, Hsinchu County	+886-3-5809296
Nanzhuang Visitor Center	No.43, Datong Rd., Nanzhuang Township, Miaoli County	+886-37-824570

#### 中彰投i-center旅遊服務體系 向山遊客中心 南投縣魚池鄉中山路599號 049-2341256 伊達邵遊客中心 南投縣魚池鄉文化街127號 049-2850289 南投縣水里鄉車埕村民權巷111號 049-2774981 車埕游客中心 南投縣埔里鎮中山路四段191號 埔里游客中心 049-2916060

Taichung, Changhua, Nantou i-center Travel Service System				
Xiangshan Visitor Center	No. 599, Zhongshan Rd., Yuchi Township ,Nantou County	+886-49-2341256		
ItaThao Visitor Center	No. 127, Wenhua St., Sun Moon Vil., Yuchi Township, Nantou County	+886-49-2850289		
Checheng Visitor Center	No.111 Minquan Lane, Checheng Vil., Shuili Township, Nantou County	+886-49-2774981		
Puli Visitor	No. 191, Sec. 4, Zhongshan Rd.,	+886-49-2916060		

#### 24 小時免付費旅遊諮詢服務熱線 (() 0800-011765

Puli Township, Nantou County

Center





#### 生生既认

老建築裡承載著鄉村的初衷,是環境與人群之間的橋樑,以好農為根 本,以好食為媒介。2023年起農友種苗、天御梅製所、灶腳市集門 市,以「友善農田」、「里山共好」、「有意識消費」為核心,將集 集驛站規劃為集集里山生活的推廣場域,販售相關優質產品外並辦理 相關活動,旅客來此除可感受老建築的氛圍,並可認識食農知識守護 地球環境,將永續思維帶回生活的每一天。

#### Jiii Station

This old architecture retains the design simplicity of the old countryside. It is a bridge that brings people here, where good farming sets the foundation for good food. In 2023 the following partners were identified - Known-you Seed, Tianyu Plum, and Zac Jiao Market Outlet - to embrace these core values: Wildlife-friendly Farming, Living in Harmony with Nature, and Conscious Consumption, Jiji Station became the promotion spot for living together with nature. Besides selling relevant quality products, it also handles related promotional activities. Visitors can come here to enjoy the ambiance of this old architecture, and learn about farming and food, and how to protect our environment on earth, so sustainable living ideas can be incorporated in our everyday life.

# 台灣好行・台灣觀巴

#### 台灣好行 輕鬆出遊好方式

「台灣好行(景點接駁公車)」服務將旅客從景點附近的臺鐵、 高鐵等交通場站接送至主要觀光景點,是想自行規劃行程又不想 開車或跟團的旅客,節能減碳與輕鬆出遊的好方式。

#### Taiwan Tourist Shuttle – The Easy Way to Travel

The Taiwan Tourist Shuttle is a bus service designed exclusively to help travelers, both local and foreign, get around Taiwan with the utmost convenience and economy. From Taiwan Railways train stations and High Speed Rail stations, the shuttle buses take travelers to nearby tourist attractions, covering all of the island's main scenic destinations. The Taiwan Tourist Shuttle is the easiest and most convenient way to travel for people who are without their own transportation and are not with a tour group. It not only allows them to plan their itineraries flexibly, but also resonates with the new tourism trend of energy conservation and carbon reduction.





#### 台灣觀巴 深度體驗悠遊臺灣之美

「台灣觀巴」集合全臺灣各大景點,規劃多種精采套裝行程,悠 遊臺灣特色風光、體驗在地文化,發現臺灣無限魅力!「台灣觀 巴」可直接至飯店、機場及車站迎送旅客並提供全程交通、導覽 解說、旅遊保險及低成行人數等貼心服務,讓您輕鬆體驗低碳小

#### Taiwan Tour Bus-In depth Appreciation of Taiwan's Splendors

The Taiwan Tour Bus covers major tourist destinations in Taiwan variety of dazzling travel timeraries, allowing you to travel the beautiful island of Formosa with ease and discover her infinite appeal! The Taiwan Tour Bus offers convenient, comfortable and friendly guided tours to a variety of top tourist destinations, with pick-up and drop-off at your hotel, airport, or rail station. Other thoughtful services such as travel insurance allow you to enjoy your sightseeing journey effortlessly and comfortably.







日月潭國家風景區管理處 Sun Moon Lake National Scenic Area Headquarters





## 集集驛站

地址:南投縣集集鎮民生路162號

電話:049-2764972

營業時間:週一~週五 09:30-17:00 / 週六~週日 10:00-16:30

集集驛站所在為天御梅製所、農友種苗中部服務中心門市,規劃為里 山生活的推廣場域,關心責任旅行、淺山環境、友善耕作,並透過產 業方式實踐。除了傳統製梅產業外,農特產品的推廣、銷售及場域建 置是我們的核心。

#### Jiji Station

TEL:+886-49-2764972

Business Hours : Monday~Friday 9:30 AM – 5:00 PM Saturday~Sunday 10:00 AM – 4:30 PM

Jiji Station is in the middle of the market outlet near Tianyu Plum and Known-you Seed. It is designated as a promotion spot for living together with nature and tourism done in a caring and responsible manner, while focusing on environment friendly farming practices through industrial methods. Besides the traditional plum industry, agricultural product promotion, sales and site construction are also part of our core mission.



# 鄰近資訊

#### 阿爹的禮物民宿

♥ 南投縣集集鎮隘埔巷30號

₪) 049-2009180 ① 預約制

## A Gift from Father (B&B)

No. 30, Aipu Ln., Jiji Township, Nantou County

(a) +886-49-2009180 () Reservations only

# 2 阿霞牛肉麵

♥ 南投縣集集鎮龍泉巷24-7號

(a) 049-2781320

③ 11:00~15:00(週六公休)

#### A-Xia Beef Noodle Restaurant

 No. 24-7, Longquan Ln., Jiji Township, Nantou County
 iii) +886-49-2781320

© 08:00~17:30(Closed Saturday)

## 3 碧雲冰城

○ 南投縣集集鎮八張街130號回) 049-2762957

○ 08:00~17:30 Bivun Ice Treats

No. 130, Bazhang St., Jiji Township, Nantou County

(a) +886-49-2762957 © 08:00~17:30

#### 4 八張牛肉麵

♥ 南投縣集集鎮文心街291巷11號

© 10:30~14:30 / 16:30~20:00

(週日公休)

# Ba Zhang Beef Noodle Restaurant

No. 11, Ln. 291, Wenxin St., Jiji
 Township, Nantou County
 → +886-49-2764539

① 10:30~14:30 / 16:30~20:00

#### 5 集集素食

♥ 南投縣集集鎮初中街20號

ii) 0921-797271 ③ 07:00~12:30(無固定公休日)

## Jiji Vegetarian Food

No. 20, Chuzhong St., Jiji Township, Nantou County
 → +886-921-797271

○ 07:00~12:30(No fixed public holidays)

## 6 石記米糕

南投縣集集鎮民生路132號

© 06:00~13:30 / 16:00~19:30

(週二公休)

Shiji Rice cake P No. 132, Minsheng Rd., Jiji Township, Nantou County
 → +886-49-2762647

③ 06:00~13:30 / 16:00~19:30 (Closed Tuesday)

#### 

♀ 南投縣集集鎮民生路150號

(a) 0925-002672

③ 14:00~22:00(週二公休)

Hsiao's Popcorr Chicken & Wishbone Specialty Store

No. 150, Minsheng Rd., Jiji
Township, Nantou County

+886-925-002672

③ 14:00~22:00⟨Closed Tuesday

## 8 長青水草園

○ 南投縣集集鎮民生路65-1號

Ø) 0970-207200

③ 平日12:00~21:00 假日10:00~21:00(無固定公休日)

## Chang Qing Shui Aquatic Garden

No. 65-1, Minsheng Rd., Jiji Township, Nantou County

ii) +886-970-207200 ③ Weekday 12:00~21:00 Holiday 10:00~21:00 (No fixed public holidays)

#### 10 古早味大腸湯 肉燥飯

▽ 南投縣集集鎮集集街15號

副 049-2763962 ③ 06:30~13:00(週四公休)

Traditional intestine soup,
Braised pork rice

○ No. 15, Jiji St., Jiji Township,
Nantou County

□) +886-49-2763962

3 06:30~13:00(Closed Thursday)

## 11 天工藝術坊

♀ 南投縣集集鎮民生路168號

(3) 0918-804280 (3) 10:00~18:00

## Tiangong Art Workshop

@ 10:00~18:00

12 阿公雜貨店 南投縣集集鎮集集街153號

A-Gong Grocery Store

No. 153, Jiji St., Jiji Township, Nantou County

13 兩腳詩集綠活學旅

♥ 南投縣集集鎮民權路326號

049-2762198

# ③ 線上服務時間10:00~19:00 Line ID:@ndb6346t

#### Footprint Inn

No. 326, Minquan Rd., Jiji Township, Nantou County

⇒) +886-49-2762198

# Online service hours 10:00AM-7:00PM

14 潮客時尚茶飲

申 南投縣集集鎮民生路71號
 申 049-2764816

## ③ 09:30~19:00(週二公休)

Chaoke Shishang Drinks

No. 71, Minsheng Rd., Jiji Township, Nantou County
 → +886-49-2764816

③ 09:30~19:00(Closed Tuesday)

#### 15 集集煎包 ♥ 南投縣集集鎮民生路202號

○ 5:30~售完為止(約9點完售)(六日公休)21 找窯子 窯烤披薩 Jiji Pan Fried Buns

∇ No. 202, Minsheng Rd., Jiji Township, Nantou County
 5:30AM—buns are sold, (Closed Saturday and Sunday)

## 16 Scoop冰淇淋店

♀ 南投縣集集鎮民生路214號 (a) 049-2761798

③ 09:00~18:30(週四公休)

Scoop Ice Cream Shop

No. 214, Minsheng Rd., Jiji
Township, Nantou County

+886-49-2761798

## 

♥ 南投縣集集鎮民生路240號 049-2764049

17 練成青草行

③ 08:00~20:00(週六、日公休) Liancheng Herbs Shop

3 08:00~20:00(Closed Saturday and Sunday

No. 240, Minsheng Rd., Jiji Township, Nantou County
 → +886-49-2764049

18 天然素食

♥ 南投縣集集鎮民生路252號

# ◎ 049-2762725 ③ 06:00~14:00(週日公休)

Natural Vegetarian Food

# No. 252, Minsheng Rd., Jiji Township, Nantou County → +886-49-2762725

○ 06:00~14:00/Closed Sunday

#### 19 峰古早味

♀ 南投縣集集鎮民生路175號

## Feng Traditional Food

#### ii) +886-49-2761669 (§ 09:00~18:30(Closed Thursday)

20 集翔租車

· 南投縣集集鎮民權路430號 (a) 0911-552756

# ③ 07:00~18:00(週三公休)

Jixiang Car Rental

○ No. 430, Minquan Rd., Jiji
Township, Nantou County

□) +886-911-552756

#### § 07:00~18:00(Closed Wednesday)

♀ 南投縣集集鎮八張街53-1號

© 0933-862295 ③ 10:30~17:30(週六日營業)

Zhao Yaozi Pizza - Brick oven pizza

 No. 53-1, Bazhang St., Jiji Township, Nantou County
 → +886-933-862295 ⊕) +880-933 352...
 ⑤ 10:30~17:30
 ✓Onen on Saturday and Sunday)

22 故鄉林尾 ♀ 南投縣集集鎮林尾路381號

049-2760068 ③ 09:00~17:00(週一、二公休)

## **Guxiang Linwei**

No. 381, Linwei Rd., Jiji
 Township, Nantou County
 → +886-49-2760068

© 09:00~17:00 (Closed Saturday and Sunday)



ADD: No. 162, Minsheng Rd., Jiji Township, Nantou County